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رئیس شورای اسلامی شهر قدس مطرح کرد:  

 عملیات احداث بیمارستان
شهرستان قدس متوقف شده است

رئیس شورای اسلامی شــهر قدس گفت: 
متاســفانه روند احــداث پروژه بیمارســتان 
شهر قدس متوقف شــده و پیمانکار به دلیل 
عدم پرداخت به موقــع منابع مالــی قادر به 
پیگیری عملیات احداث در شــرایط موجود 

نیست.
خدابخش محمدزاده پودینه، رئیس شورای 
اسلامی شــهر قدس با بیان این مطلب گفت: 
پروژه بیمارستان شهر قدس از طرح های بسیار 
برجسته و حایز اهمیتی است که بهره برداری 
از آن بخش قابل توجهی از کمبودهای درمانی 

در این منطقه را رفع خواهد کرد.
وی افزود: با ســفر رئیس جمهوری و درنظر 
گرفتن اعتباراتی ویژه برای این پروژه، عملیات 
احداث با قوت آغاز شــد و رونــد کار به خوبی 
پیش می رفت که متاســفانه قریب به یک ماه 

است کار متوقف شده است.
پودینه گفــت: پیمانکار طــرح علت توقف 
عملیات احداث را عدم پرداخــت منابع مالی 
عنــوان کــرده و امیدواریم در شــرایطی که 
اعتبارات پروژه تخصیص یافته، پرداخت های 
موردنیاز نیز محقق شــود تا خلل موجود رفع 

و عملیات احداث از سر گرفته شود.
رئیس شورای اسلامی شــهر قدس عنوان 
کرد: طبق برنامه ریزی های انجام شــده، مقرر 
اســت اســکلت فاز اول طرح، ظرف ۱۸ماه به 
پایان برسد که در صورت استمرار وضع موجود 
و توقف کار به طور طبیعی بهره برداری از طرح 

در زمان بندی تنظیم شده، دشوار خواهد شد.
وی افــزود: مردم نســبت به افتتــاح این 
طرح امیدواری بســیاری دارنــد و این انتظار 
وجود دارد که بیمارســتان ظرف زمان بندی 

تعیین شده به ثمر بنشیند.
پودینه یادآور شــد: امید اســت مسئولان 
ســازمان مدیریت و برنامه وبودجــه با نگاه و 
عنایتی ویژه به مــردم مظلوم ایــن منطقه، 
حمایت های لازم را برای پیشــبرد این پروژه 

لحاظ کنند.

 صارمی، معاون سیاسی- انتظامی
 فرمانداری شهریار:  

 رقابت سالم در انتخابات 
باعث مشاركت اجتماعی می شود

مرتضی صارمی، معاون سیاســی- انتظامی 
فرمانداری شهرستان شــهریار و رئیس ستاد 
انتخابات شهرستان شهریار گفت: رقابت سالم 
در انتخابات باعث مشارکت اجتماعی می شود.

صارمی، رئیس ستاد انتخابات شهرستان 
شهریار گفت: مشارکت اجتماعی شهروندان 
در تعیین سرنوشت خویش از پشتوانه دینی 
و عرفی برخوردار اســت که در یک فرآیند 
رقابتــی امکانپذیر اســت. مرتضی صارمی، 
معــاون سیاســی- انتظامی فرمانــداری و 
رئیس ســتاد انتخابات شهرستان شهریار با 
ذکر مطلب فوق گفت: فرمانداری شهرستان 
شهریار براســاس قانون انتخابات، آمادگی 
برگزاری انتخابات دوره دهم مجلس شورای 
اســلامی و دوره پنجــم مجلس خبــرگان 
رهبری را در حوزه انتخابیه شــهریار، ملارد 
و قدس دارد. البتــه برگــزاری این آزمون 
بزرگ منوط به حضور و مشارکت مسئولانه 
انتخاب کنندگان و انتخاب شــوندگان است. 
بر همین اساس، فرمانداری زمینه برگزاری 
انتخابات را فراهم خواهد کرد تا شــهروندان 
با احســاس امنیــت و آرامــش در تعیین 

سرنوشت خویش مشارکت کنند.
وی در ادامه افزود: انتخابات، ماهیت سیاسی 
دارد به همین دلیل در حوزه وظایف بخشــی 
فرمانداری تعریف شده است و لذا با همکاری 
عوامــل انتظامی، امنیت برگــزاری انتخابات 
رقابتــی فراهم اســت و نیروهای سیاســی و 
اجتماعی بایــد در چارچوب قانون انتخابات با 

هم رقابت کنند.
صارمی گفت: کارآمــدی مجلس برای حل 
مشــکلات جامعه مبتنی بر مشارکت آگاهانه 
شــهروندان در یک فرآیند رقابتی امکانپذیر 
است که دارای پشــتوانه دینی و قانونی است 
و هرگونه رفتار غیرانتخاباتــی مانند تهییج و 
عوام فریبی آفت تلقی شــده و اعتماد عمومی 
را خدشــه دار می کنــد. بنابرایــن کاندیداها 
برای ورود به انتخابــات، باید به اعتماد مردم و 

کارآمدی مجلس بیندیشند.
وی خاطرنشــان کــرد: ســتاد انتخابات با 
مدیریت دکتر ناجــی فرماندار شهرســتان 
شهریار و رئیس حوزه انتخابیه شهرستان های 
شــهریار، ملارد و قدس مصمم است از تمام 
ظرفیت هــای قانونــی برای مشــارکت تمام 
سلیقه ها که به رشد و توسعه شهر می اندیشند 
استفاده کند. بر همین اساس علاوه بر همکاری 
با هیأت محترم نظارت، هیــأت اجرایی که از 
بین قشــرهای مختلف جامعه هستند برای 

برگزاری انتخابات دعوت خواهند شد.

استان

علی جعفری گرجی – ساری| حسین زادگان، 
فرماندار شهرستان ساري در بازدید از محل احداث 
بوستان ولایت )پادگان سابق ساری( ضمن تأکید بر 
حمایت و پشتیباني بي دریغ از شهردار مرکز استان 
گفت: بنده و آقــاي عبوري اجــازه تفرقه افکني به 

دیگران نمي دهیم.
به گزارش مرکز امور رسانه شهرداري ساري، در این 
بازدید که عبوری شهردار ساری، جمعي از معاونان 
و مدیران شــهرداري حضور داشتند شهردار مرکز 
مازندران با اشــاره به نحوه احداث بوستان ولایت و 
تشریح ویژگي هاي آن گفت: تمام تلاش ما این است 
که این پروژه با ســرعت، دقت و کیفیت بالا احداث 
شود ضمن آن که تمامي دست اندرکاران بوستان اعم 
از مشاور، طراح و پیمانکاران آن بومي بوده و از بزرگان 

شهر ساري محسوب مي شوند.
فرماندار ســاري نیز ضمن تجلیل از فعالیت هاي 
شهردار ساری و ابراز خشــنودي از احداث بوستان 
ولایت گفت: این پروژه یکي از مطالبات دیرینه مردم 
شهر به شمار مي آید که در سایه مدیریت جهادي و 
شبانه روزي شهردار شاهد آن هستیم و براي همین 
اعتقاد دارم احداث بوستان ولایت یک اتفاق بزرگ و 
تاریخي است که به همت شهردار و اعضاي شوراي 

شهر رقم مي خورد.
وي افزود: خوشبختانه در دوران مدیریت شهردار 
ســاري کارهاي بزرگي انجام شده است تا جایي که 
شاهد جلب رضایت مردم هستیم اما باور بنده و نیز 
شهردار محترم آن است که هنوز کارهاي زیادی باید 

انجام شود تا ساري به جایگاه واقعي خود برسد.
حســین زادگان با تأکید بر این که ساري مرکز و 
پیشاني استان محسوب مي شود و توسعه آن، توسعه 
استان خواهد بود، گفت:   متاسفانه یکي از آسیب هاي 
بزرگ شــهر و اســتان عدم همدلي و وفاق است و 
اختلاف و تشتت آرا و رابطه ها مانع از پیشرفت امور 
مي شود. همین چند وقتي که بنده به عنوان فرماندار 
در خدمت مردم هستم بسیاري مي کوشند تا میان 

من و آقاي عبوري اختلاف ایجاد کنند. 
فرماندار ســاری ضمن تجلیل و تقدیر از خدمات 
شهردار ســاری خاطرنشــان کرد: خاندان عبوري 
به خاطر 3 شــهید بزرگوار بســیار محترم و معزز 
هستند و آقاي شهردار، هم به واسطه وابستگي به این 
خاندان و هم عملکرد خوبي که داشتند بسیار مورد 
احترام هستند و همه ما و نیز شخص ایشان وظیفه 
داریم حرمت این خانواده را حفظ کنیم. بنابراین بار 
دیگر تأکید مي کنم اجازه تفرقه افکني میان فرماندار 
و شهردار ســاري را نمي دهیم و از تمامي اهداف و 

برنامه هاي ایشان که در راستاي توسعه پایدار ساري 
است حمایت و پشتیباني مي کنیم.

حســین زادگان، فرماندار شهرســتان ساري با 
انتقاد شــدید از افــراد یا جناح هایــي که عملکرد 
شــهردار را مورد انتقاد قرار مي دهند، گفت:   حیف 
است از آقاي عبوري که زحمات بسیاري براي شهر 
کشیدند و خدمات بي شماري انجام دادند به صورت 
غیرمنصفانه اي انتقاد شود به خصوص که مي بینیم 
ایشان با دو عنصر ســرعت و دقت پروژه ها را پیش 
مي برند و نمي گذارند دقت، فداي سرعت یا کیفیت، 

فداي کمیت شود. در همین پروژه بوستان ولایت نیز 
شاهد کار ارزشمند آقاي عبوري هستیم به طوري که 
نمي گذارند این پروژه یک کار انتفاعي شود و بوستان 

در پشت مغازه ها و فروشگاه ها پنهان شود.
فرماندار ساري در خاتمه ضمن ابراز ناخرسندی 
از بهره برداري جناحي و سیاسي اقدامات شهرداري 
گفت: این تلاش هاي شبانه روزي و بي وقفه فقط وفقط 
براي توســعه و پیشرفت شــهر و آرامش و آسایش 
شهروندان اســت و نباید عده اي از آن بهره برداري 

سیاسي کرده و آنها را مال خود کنند.

 كاشت بیش از 16 هزار بوته
 كلم زینتی در میادین گرگان

سازمان  محمدعلی شربتدار- گلستان| 
پارک ها و فضای سبز شهرداری گرگان در راستای 
زیباسازی محیط شهری ۱6 هزار و ۸00 بوته کلم 

تزیینی را در بخش های مختلف شهر کاشت.
به گــزارش مرکــز ارتباطــات و اطلاعــات 
روابط عمومی شــهرداری گــرگان، مدیرعامل 
سازمان پارک ها و فضای سبز این شهرداری گفت: 
در راستای زیباســازی و افزایش تنوع رنگ ها در 
فصل پاییز، طرح کاشت ۱6 هزار و ۸00بوته کلم 

تزیینی در دستورکار ما قرار گرفته است.
یحیی ستوده نیا ادامه داد: به منظور اجرای این 
طرح 9 هزار بوته گل کلم تزیینی خریداری شده و 
7 هزار و ۸00 بوته به صورت گلدانی توسط سازمان 

پارک ها و فضای سبز شهرداری تولید شده است.
وی درباره مشــخصات این گیــاه گفت: کلم 
تزیینی به خاطر برگ های رنگی و زیبایی که دارد 
به عنوان یکی از گیاهان باغچه ای پاییزه در فضای 
سبز کاربرد دارد. برگ های این گل در رنگ های 
سفید، قرمز، بنفش، سبز یا ترکیبی از این رنگ ها 
دیده می شود؛ حاشــیه برگ ها نیز ممکن است 

صاف یا فردار باشد.
به گفته ســتوده نیا، عملیات کاشت کلم های 
زینتی با طراحی کارشناســان فضای ســبز در 
میدان های شهرداری، ولیعصر)عج(، سرخواجه، 
شهید هزارجریبی، مثلثی بلوار قدس و میدان تازه 

احداث شده زیرگذر گلشهر انجام شده است.

 امضای تفاهمنامه قرآنی
 میان شركت توزیع برق و اداه كل 

تبلیغات اسلامی هرمزگان
 شرکت توزیع نیروی برق و اداره کل تبلیغات 
اسلامی هرمزگان با هدف ترویج فرهنگ قرآنی 

تفاهمنامه همکاری امضا کردند.
ایــن تفاهمنامه میــان مهنــدس ارجمند، 
مدیرعامــل شــرکت توزیــع نیروی بــرق و 
حجت الاسلام والمســلمین زنــدوی، مدیرکل 
تبلیغات اســلامی هرمزگان و با حضور آیت الله 
 نعیم آبــادی، نماینــده ولی فقیــه در اســتان

و امــام جمعــه بندرعبــاس، حجت الاســلام 
فروزان نــژاد، رئیس ســتاد اقامه نماز اســتان، 
حجت الاسلام ارجمند، رئیس شورای هماهنگی 
تبلیغات اســلامی هرمزگان و مدیــران عامل و 
مسئولان فرهنگی صنعت آب و برق استان امضا 
شد. این تفاهمنامه با موضوع همکاری مشترک 
جهت اجرای فعالیت های آموزشــی و تبلیغی- 
ترویجی قرآن برای تمام کارکنان شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان هرمزگان و خانواده های آنها 

منعقد شد.
امام جمعــه بندرعباس در آییــن امضای این 
تفاهمنامه بر ضرورت ترویج فرهنگ نماز و قرآن 
اشاره کرد و گفت: نماز یک جریان قوی است که 
بسیاری از آسیب ها، گرفتاری ها و ناهنجاری های 
اجتماعی را مرتفع می کند. آیت الله نعیم آبادی با 
قدردانی از اهتمــام وزارت نیرو به ویژه مهندس 
چیت چیان، وزیر نیــرو درجهت ترویج فرهنگ 
نماز و قرآن گفت: نماز در مســائل معنوی نقش 
حیاتی دارد به گونه ای که حتی در مسائل مادی 

نیز همانند یک موتور محرکه است. 
نماینده ولی فقیه در استان با تأکید بر اهمیت 
نماز جماعت در جامعه افزود: بایستی به سمت 
ترویج فرهنگ نماز به ویژه نمازجماعت حرکت 

کرد زیرا نماز ضامن امنیت و عامل برکات است.
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان 
هرمزگان نیز در این نشست با تأکید بر استفاده 
از ظرفیت های قرآنی در جامعه به ویژه نزد جوانان 
گفت: هرچه فرهنگ قرآن و مفاهیم آن در جامعه 
نهادینه شود، رشد معنوی آن هم بیشتر خواهد 
شــد. مهندس عبدالصاحب ارجمند ادامه داد: 
خوشحالیم که این تفاهمنامه در راستای ترویج 
و تعمیق فرهنگ مقدس قرآن به امضا رسید. وی 
اضافه کرد: مفاد این تفاهمنامه به گونه ای تنظیم 
شده که امکان اســتفاده از ظرفیت ها و پتانسیل 
دســتگاه های مختلف قرآنــی در جهت تحقق 
فرهنگ غنی و متعالی قرآن کریم را فراهم می آورد 
که امیدواریم با اجرای این برنامه ها، تعالیم قرآن در 

میان کارکنان نهادینه شود.

 ایجاد 141 هکتار پارک جنگلی در نصیر شهر 

كلنگ زنی پارک جنگلی نصیرشهر 
شهردار نصیر شهر از کلنگ زنی پارک جنگلی 

در ماه های آتی خبر داد.
مهدی محمودپور در گفت وگو  با خبرنگار غرب 
استان تهران گفت:   این پارک جنگلی در زمینی 

به مساحت ۱4۱هکتار کلنگ زنی خواهد شد. 
شهردار نصیرشــهر افزود: طی صحبت های 
انجام شــده در محل فرمانــداری رباط کریم 
مصوب شد پارک جنگلی که حدود 70هکتار 
در نصیر شهر وجود دارد ۱4۱هکتار نیز به آن 
اضافه شــود. وی گفت: اکنون ما درحال تهیه 
طرح هســتیم که  بعد از تهیه طرح و تصویب 
آن در مراجع قانونی واگــذاری از طریق منابع 

طبیعی انجام می شود.
محمودپور تصریح کرد: این تفرجگاه عمومی 
علاوه بر جذب گردشگر پس از انجام اقدامات اولیه 
و بررسی ظرفیت های آن با ایجاد امکانات رفاهی- 
خدمات گردشگری باعث ایجاد اشتغال در منطقه 
می شود.  شهردار نصیرشهر افزود: پارک جنگلی 
دارای ویژگی های خاص است و با درنظر گرفتن 
تمام شــرایط و جوانب و نیز حفظ اکوسیســتم 

طبیعی احداث می شود.

فرماندار ساری ضمن حمایت تمام قد از مهدی عبوری عنوان کرد:    اخبار

مدیریت جهادي  شهردار ساري نویدبخش اتفاقات خوب

استاندار خراســان رضوی گفت: دهه آخر صفر 
و حضور ســیل عظیم زائــران پیاده و عاشــقان 
ثامن الحجــج)ع( فرصت مغتنمی بــرای تجلی 

بیرونی اسلام عقلانی در منظر جهانیان است.
علیرضا رشــیدیان در جلسه ســتاد هماهنگی 
خدمات ســفر اســتان ضمن قدردانی از اقدامات 
دستگاه های اجرایی، شهرداری و بخش خصوصی 
برای خدمت رســانی به زائران پیــاده روی عظیم 
اربعین حسینی، گفت: سیاســت اصلی استان در 
مناســبت های پیش رو هدایت بخشــی برنامه ها 
توســط دســتگاه های اجرایــی و بخش دولتی و 
بهره گیری از خدمــات بخش خصوصی در زمینه 
اجرایی برای پذیرایی از زائران بارگاه منور رضوی 

است.
وی با بیان این کــه اصلی ترین محــور تدوین 
برنامه هــای این دهه توجــه به ابعــاد فرهنگی 
زیارت اســت، افزود: جهان امروز تشــنه دریافت 
معارف رضــوی اســت کــه ایــن مهــم وظیفه 
دستگاه های اجرایی برای ارتقای بینش زائران با 
هدف نهادینه کردن دیدگاه های تقریبی و افزایش 

معارف رضوی را دوچندان می کند.
استاندار خراسان رضوی بر لزوم پیگیری طرح 
مبدأ تــا مبدأ در ایــن ایام تأکید و خاطرنشــان 
کــرد: بدین ترتیب فرهنــگ میزبانــی از زائران 
ثامن الحجــج)ع( در مجاوران و شهرســتان های 
اطراف مشــهدمقدس بیش از پیش ارتقا خواهد 

یافت.
رشــیدیان از پرپایــی 200 ایســتگاه صلواتی 
اســکان موقت در بین راه خبــر داد و گفت: باید 
پیش بینی هــای لازم درخصــوص بهداشــت و 

سلامت زائران در نظر گرفته شود.
رشــیدیان  از خدمــات آســتان قــدس در 
رابطه با پذیرایی از زائران اهل ســنت در  ســال 
گذشته قدردانی و خاطرنشــان کرد: با برگزاری 
نشست های مشترک در حرم مقدس امام رضا)ع( 
زمینه تقریب بیش ازپیش فرق اســلامی و تحقق 

وحدت فراهم می شود.
توزیــع بســته های فرهنگی در مســیر تردد 
زائران، اتخاذ تدابیر لازم برای اســکان زائران در 
مشهد توسط ادارات کل آموزش وپرورش، ورزش 
و جوانان و شــهرداری، تأمین وسایل نقلیه کافی 
برای برگشــت زائران پیاده، تأمین امنیت کامل 
توســط نیروهای انتظامی، بهره گیری از ظرفیت 
صداوســیما برای پوشــش رســانه ای این اتفاق 
بزرگ، فعالیت ویژه رادیو زائر در این دهه، نظارت 
مســتمر بر فعالیــت اصناف، حضــور گروه های 
نظارت بــرای رصد اقدامات و ارایــه آمار دقیق از 
اقدامات از دیگر تاکیدات استاندار خراسان رضوی 

در این جلسه بود.
گفتنی است، در این جلسه گزارشی از اقدامات 
صورت گرفته توســط کمیته های یازده گانه ذیل 

ستاد خدمات سفر استان ارایه شد.

شهردار تبریز احیای هویت شهری را ضرورت مهم 
فرهنگی در کهن شهرهای اسلامی عنوان و خاطرنشان 
کرد: فاصله گرفتن شهرهای تاریخ ساز اسلامی از ریشه 
هویتی و نقش جهانی خود، موجب گسست فرهنگی 

در جوامع مسلمان شهری شده است.
به گزارش خبرنگار ما، دکتر صادق نجفی در دومین 
نشست تخصصی گرامیداشت روز جهانی شهرسازی، 
با بیان این که به هیچ عنوان مخالف روند »جهانی شدن« 
نیســتیم، گفت: تعامل مســتمر با تمام شــهرها با 
محوریت اخلاق و کرامت انســانی، ضــرورت مهم 
توسعه فرهنگی و اجتماعی شهرهاست؛ اما معتقدیم 
سمت و سوی مدرنیسم، باید همگام با اعتلای هویت 

فرهنگی و ریشه های فکری پیگیری شود.
وی، توصیه های رهبر معظــم انقلاب درخصوص 
معماری اسلامی و ایرانی را در همین خصوص مورد 
تأکید قرار داد و افزود:   معماری، عصاره روح و فکر یک 
جامعه است، بنابراین برنامه های مدرن شهری، باید در 

خدمت تعالی معماری اسلامی و ایرانی باشد.
شهردار تبریز اظهار داشت: شهری با قدمت و اعتبار 
تبریز که سابقه پنج دور پایتختی کشور را دارد باید در 

عرصه جهانی نمود داشته باشد.
وی با تأکید بر این که معرفی تبریز در عرصه جهانی 
نیازمند هماهنگی ظرفیت های شهروندی و مدیریتی 
است، خاطرنشان کرد: در نبود مدیریت واحد شهری، 
خرســندیم که با همت مدیریت عالی استان، موفق 

شدیم مدیریت هماهنگ شهری را تحقق بخشیم.

دکتر نجفی با تأکید بر این که هیچ مانعی در مسیر 
توسعه تبریز، متصور نیســت، افزود: امروز به واسطه 
همدلی و هم افزایی ارزشــمندی که در شهر حاکم 
است، بهترین بستر توســعه و پیشرفت فراهم شده 
است. وی استقبال پرشور دانشجویان و علاقه مندان از 
همایش بزرگداشت شهرسازی را نمادی از پشتیبانی 
برنامه های علمی شــهر عنوان و خاطرنشان کرد: با 
افتتاح ســالن ۱400نفری در مجاورت لاله پارک و 
همچنین احداث مرکز همایش های خاوران، زمینه  
برگزاری نشست های علمی و فرهنگی تقویت خواهد 
شد. وی خاطرنشــان کرد: همدلی و همزبانی را رمز 
مهم حرکت های توسعه محور می  دانیم و در این راستا، 
مصمم به همراهی مجموعه هــای مختلف از قبیل 
معاونت عمرانی استانداری، اداره کل راه و شهرسازی، 
سازمان نظام مهندسی و سایر دســتگاه های حوزه 

شهرسازی هستیم.
دکتر نجفی با تأکید بر این که اقدامات اجرایی باید 
از پشتیبانی علمی برخوردار باشــد، گفت: اقدامات 
مختلف شــهرداری، تنهــا درصورتــی می تواند در 
شأن شهروندان باشــد که با اتکا به برنامه های مدون 

مطالعاتی و پژوهشی پیگیری شود.  
شــهردار تبریــز با اشــاره بــه وضــع اقتصادی 
شهرداری های کشور خاطرنشان کرد: باوجود وضع 
اقتصادی حاکم در مدیریت شهری کشور، درآمدهای 
شهرداری تبریز در 7ماه اخیر ۸ درصد افزایش داشته 

است.

 استاندار خراسان رضوی:  

دهه آخر صفر فرصتی
   برای تجلی بیرونی اسلام عقلانی   است

دکتر صادق نجفی، شهردار تبریز:  

 مدرنیسم، باید در خدمت
 هویت فرهنگی   شهر باشد

لوتس آندریــاس رنکر، مدیرعامل شــرکت 
 3000 Green Energy  سرمایه گذار آلمانی
گفت: این شرکت در کشورهای فرانسه، ایتالیا، 
قزاقســتان، چــک و بلغارســتان فعالیت دارد 
و فعالیت هــای گســترده ای در زمینه احداث 
نیروگاه های خورشیدی و بادی انجام داده است.

وی ادامــه داد: در صــورت تأمیــن زمین در 
شهرستان بهبهان، این شرکت آمادگی  ساخت 
نیروگاه خورشــیدی به  میزان 250مگاوات با 
ســرمایه گذاری حدود ۱300 میلیارد تومان را 

دارد.
لوتس آندریــاس رنکر، مدیرعامل شــرکت 
Green Energy 3000  با ابراز خرســندی 
از آغــاز دور جدید همکاری هــای متقابل بین 
دو کشــور ایران و آلمان اظهار داشــت: برای ما 
مهم افزایش و ارتقــای همکاری های اقتصادی 
بین ایران و آلمان اســت کــه باتوجه به تجارب 
و توانمندی های به دســت آمــده از پروژه های 
پیشین در دیگر کشــورها، حداکثر تلاشمان را 

درجلب رضایت از انجام کار نیز خواهیم کرد.
در ایــن دیــدار فرمانــدار بهبهــان نیــز به 
ظرفیت های موجــود در منطقه اشــاره کرد و 
گفت: بهبهان به دلیل نداشــتن اقلیم مناسب، 
بهترین منطقه جهت ســرمایه گذاری اســت 
و مجموعــه فرمانــداری و منابع طبیعــی این 

شهرستان آمادگی کامل جهت همکاری با شرکت 
 3000 Green Energy سرمایه گذار آلمانی
 برای ســاختن نیروگاه خورشیدی )فتوولتائیک(

در بهبهان را دارد.
مدیر دفتــر مدیریــت انرژی شــرکت برق 
منطقه ای خوزســتان نیز در این جلسه گفت: 
پس از تغییر فضای بین المللــی و نیز تغییرات 
ایجادشــده در تعرفه های خرید تضمینی برق 
ســرمایه گذاران خارجی به اجــرای پروژه های 
تولید بــرق از منابــع تجدیدپذیــر علاقه مند 
شــده اند که با توجه به میزان زیاد انرژی تابشی 

خورشیدی در خوزســتان ظرفیت های بسیار 
جهت احداث نیروگاه های خورشــیدی در تمام 

نقاط استان وجود دارد.
محســن ارفاق افزود: مطالعات انجام شده در 
7نقطه از اســتان خوزستان نشــان داده است 
میزان ســرعت باد جهت ســاخت نیروگاه های 
بادی مناســب اســت، هم اکنون مراحل پایانی 
ســاخت فاز اول نیــروگاه بادی در آبــادان به 
ظرفیت 25/47 مگاوات درحال انجام اســت و 
همچنین لازم اســت گفته شــود در نمایشگاه 
معرفــی فرصت های ســرمایه گذاری در کیش 

در ماه پیش، شــرکت برق منطقه ای خوزستان 
با ســرمایه گذارانی از کشــور های چین، هند، 
کره و ژاپن به منظور احداث نیروگاه های بادی، 
خورشیدی و ســیکل ترکیبی مذاکره کرد که 
تفاهمنامه هایی نیز بسته شــد و امیدواریم این 
ســرمایه گذاران در آینده نزدیک کار خود را در 

خوزستان آغاز کنند.
وی ادامــه داد: درصورتی کــه فعالیت چند 
شــرکت آلمانی در ایران به مرحله اجرا برســد 
مطمئنا کشــورهای دیگر اروپایــی نیز جهت 
ســرمایه گذاری در کشــورمان و به خصــوص 

خوزستان اعلام آمادگی خواهند کرد.  
گفتنی است، گروه کاری 4 نفره سرمایه گذار 
آلمانی شامل لوتس آندریاس رنکر مدیرعامل، 
صادق حمایل، لوســیا پوســینکو و ســولماز 
تیموریان مدیر هماهنگی بخش ایرانی شرکت

Green Energy 3000  هستند.
خاطرنشــان می شــود، در این بازدید که با 
هماهنگی شــرکت برق منطقه ای خوزستان 
برگزار شــده بود، محســن ارفاق، مدیردفتر 
مدیریــت انــرژی و عبدالصاحــب کفایــت، 
سرپرســت اداره بهره برداری ایســتگاه های 
بهبهان  و موسویان، رئیس اداره منابع طبیعی 
بهبهان گروه ســرمایه گذار آلمانی را همراهی 

می کردند.        

بازدید سرمایه گذاران آلمانی از محل احداث نیروگاه خورشیدی در شهرستان بهبهان 


